

## 招募迎新日營組爸組媽 2024

### O-Day Camp Ambassador Training Programme 2024 (7/2024-8/2024)

一年一度的迎新日營又來了! 我們正在招募一班組爸組媽。想要一齊玩遊戲，策劃組織活動又識下朋友，快啲揸入條 bio link 報名啦!

The annual O-Day camp is coming soon! We are now recruiting a group of ambassadors. If you enjoy playing games together, want to gain experience in planning and organizing activities, and make new friends. Don't hesitate to sign up by clicking the link!

#### 活動內容 Content

日期 Date :	25/7/2024 1/8/2024 8/8/2024 22/8/2024 (星期四 Thursday) (共四節 4 Sessions)
時間 Time :	14:30-16:30
地點 Locations:	K0915 (葵興校園 Kwai Hing Campus)
對象 Target :	全日制文憑及高級文憑學生 Full-time Diploma and Higher Diploma students
名額 Quota :	12

#### 迎新日營 O-Day Camp

日期 Date :	30/8/2024 (星期五 Friday)
時間 Time :	9:00-19:00
地點 Locations:	葵興校園 Kwai Hing Campus 荔景校園 Lai King Campus 大埔賽馬會愛丁堡公爵訓練營 Tai Po HKAYP Jockey Club Duke of Edinburgh Training Camp
費用 Fee :	免費 Free of Charge

報名連結 Registration Link : [https://hkmu.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_e97MhwzMjT0JV4i](https://hkmu.qualtrics.com/jfe/form/SV_e97MhwzMjT0JV4i)

截止報名日期 Registration Deadline : **15/7/2024**

備註 Remarks :

1. All participating students must reserve time to attend the O-Day Camp on 30 Aug 2024.

所有參加訓練的學生必須預留時間出席 8 月 30 日之迎新日營。

2. Students who fulfill 80% attendance rate of activities will be eligible to become O-Day Camp Ambassadors. The 3<sup>rd</sup> (8 Aug 2024) and 4<sup>th</sup> (22 Aug 2024) sessions are the compulsory sessions.

學生必須達到 80% 出席率方可擔當組爸媽媽，而其中第三及第四節活動乃必須出席項目。

3. If there are a large number of applicants, an interview may be arranged to select the successful candidates.

若報名人數眾多，或會安排面試作遴選。

4. Registration result will be announced via email by 18 Jul 2024.

報名結果會於 2024 年 7 月 18 日以電郵方式通知。

查詢 Enquiry:

Email: [dtai@hkmu.edu.hk](mailto:dtai@hkmu.edu.hk)

Tel: (852) 3120 9770 / (852) 3588 7982

香港都會大學李嘉誠專業進修學院 輔導及發展服務

HKMU LiPACE Counselling and Development Services





# 招募組爸組媽

## O-DAY CAMP AMBASSADOR TRAINING PROGRAMME



### 活動內容 CONTENT

**DATE** 日期: 25/7, 1, 8, 22/8/2024 (逢星期四 THU)

(共四節 4 SESSIONS)

**TIME** 時間: 14:30-16:30

**VENUE** 地點: K0915 (KHC)

**TARGET** 對象: DIPLOMA OR HIGHER DIPLOMA STUDENT

文憑或高級文憑學生

**QUOTA** 人數: 12人/ 12 PERSONS

**FEE** 費用: 免費 FREE OF CHARGE



### 迎新日營 O-DAY CAMP

**DATE & TIME** 日期及時間: 30/8/2024 (星期五 FRI)

**VENUE** 地點: KHC, MCC 及 大埔 AYP 訓練營 TAI PO

**AYP CAMPUS**

**FEE** 費用: 免費 FREE OF CHARGE

創意思維  
活動策劃  
領袖能力

CREATIVE THINKING

ACTIVITY PLANNING

LEADERSHIP STYLE



- AFTER PARTICIPATING IN THE TRAINING, STUDENTS **MUST BE ABLE TO ATTEND THE O-DAY CAMP.**

參與訓練後，學生**必須**能夠出席迎新日。

- **STUDENTS MUST ATTEND 80% OF THE ACTIVITIES TO BE ELIGIBLE TO BE O-DAY CAMP AMBASSADOR, INCLUDING STUDENTS MUST ATTEND THE 3RD AND 4TH SESSIONS.**

學生**必須**出席**80%**方可擔當組爸組媽，包括**第三及第四節活動**是**必須**出席。

歡迎向輔導員 **DIONE** 戴姑娘查詢活動詳情

**FEEL FREE TO CONTACT COUNSELLOR DIONE FOR MORE INFORMATION.**

**MON, WED, FRI : 3588 7982/ TUE, THUR : 3120 9770**